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Per què Compromís en Rocafort?

Disfrutem d'un poble amable amb

xiquets i famílies

Suport al teixit social i associatiu

viu que anima Rocafort

Soc Vicent Ruiz Grau, metge. A vore com
comence: “Som molt de tu”, “Som molt
d’ací”… Perquè em preocupa la vida de les
persones, la qualitat de vida de la gent… De
totes les persones. Que no patisquen per
assolir les condicions mínimes per viure
amb Dignitat… Sí, Dignitat amb majúscules.
Que la classe social no impose les
condicions de vida dignes. Perquè
Compromís per Rocafort és una eina per
millorar la qualitat de vida de totes i tots,
per millorar els serveis públics que fan que
les persones hi visquen el millor possible. I
per què sóc molt d’ací, molt “autòcton” que
em diu la dona… Estime la terra on visc, vull
cuidar-la i millorar-la, que puguem
traspassar-la a les generacions futures igual
o millor que ens la deixaren els pares.
Perquè vull un Rocafort verd, amable, amb
ombres i arbres on amagar se a l’estiu, on hi

hagen places i bancs on seure i conversar
amb els veïns i veïnes. I on les voreres no
tinguen clots i desnivells que facen caure la
gent gran. Per tal d’evitar l’excés
d’enllumenat que no deixa dormir bé… Que
hi hagen fonts on beure una mica d’aigua els
dies de calor, on l’ajuntament servisca per
tal de fer més fàcil tots els tràmits
administratius… I reduir-los si fos possible.
Per tot això, que no és poca cosa, soc a
Compromís per Rocafort. I perquè soc un
sentimental. Salut.

Sóc Isabel Martínez Castelló, treballe en una
empresa de disseny de mobles: Visc a
Rocafort fa 18 anys. No sóc nascuda ací,
però ja he tirat arrels. Em trobe molt a gust.
Ací han nascut els meus fills. Un poble on
poden anar caminant a l’escola, on tenen
amics al carrer de baix, on baixen a
comprar el pa. Amb els companys de
Compromís Rocafort compartisc estos
valors. El plaer de viure i disfrutar d’un
entorn on gaudir de la vida i del que ja és el
nostre poble.

Soc Elena Mut Montalvà, professora
universitària i experta en polítiques
d’igualtat, immigració i gestió de la
diversitat: Rocafort compta amb un valuós
patrimoni natural i cultural, així com un teixit
cívic i associatiu plural que és necessari
potenciar i enfortir. Per la seua importància
per a superar l’aïllament social, la soledat i
per contribuir a la cohesió social.

Els governs municipals no poden deixar
de costat als diferents col·lectius que
enriqueixen la vida social i que
construeixen convivència i democràcia a la
dinàmica local.
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José  Antonio Gonzále z, e xpe riè ncia  i

compromís pe r Rocafort

Edua rd

Come ig

Ra míre z

Es posible que muchos no entiendan
el hecho de que forme parte de la
candidatura de Compromís en las
elecciones municipales de 2023.

Puede parecer que es un antojo o
flor de un día… Por eso quiero contar
las veces en que hemos compartido,
ya sea a título personal como a
través de IxR, partido que lideré
durante 20 años, proyectos,
responsabilidades, ideas…

En las elecciones municipales de
1991 formé parte, como
independiente, de una lista en la que
estaban BLOC (que ahora forma parte
de COMPROMÍS) y Esquerra Unida.
Nuestro cabeza de lista, Paco Salas
(BLOC), salió elegido concejal y su
voto sirvió para que Floreal Silvestre
repitiera como alcalde de Rocafort.

En las elecciones municipales de
2007, INDEPENDENTS PER ROCAFORT,
siendo yo cabeza de lista,
concurrimos en coalición (ACORD
PER ROCAFORT) con COMPROMÍS.
Fui elegido concejal, aunque ganó
las elecciones el Partido Popular.

De 2016 a 2019, IxR entró en el
gobierno en el Ayuntamiento de

Rocafort y, como representante de
IxR, compartí tareas de gobierno con
Compromís, además de PSOE y
Guanyem Rocafort.

Con esto quiero decir que mi idea
de gestión y proyecto para Rocafort
tiene bastante en común con la
filosofía de Compromís. Esta claro
que podemos tener diferencias, pero
como ya quedó demostrado,
sabemos ceder y buscar soluciones
conjuntamente.

A titulo personal también quiero
resaltar la buena sintonía y amistad
que, tengo con Eduard Comeig,
cabeza de lista de Compromís, y
candidato a la alcaldía para las
próximas elecciones municipales.
Este factor también ha influido, no
poco, en mi decisión de formar parte
de la lista de Compromís.

Dicho esto, quiero manifestar que
estoy dispuesto a trabajar, como
siempre he hecho, para conseguir lo
mejor para el Pueblo así como mi
disposición a escuchar a cualquier
vecino, sin fijarme en la etiqueta, el
idioma, ni en el color de su bandera.

Hem vist clar que cal alçar-se contra
la desídia i les misèries, que hem de
fer el pas a favor d’una millora global
per a Rocafort. Som un poble amb un
patrimoni, natural, arquitectònic i
històric, que hem de preservar i
revaloritzar. Amb una economia de
proximitat que hem de protegir i
aprofitar, perquè dinamitza la nostra
vida social i personalitat. Tenim,
sobretot, un veïnat fet de persones
que tenim necessitats i aspiracions.
No podem quedar-nos al marge.

Estem creant un espai còmode,
divers, de suma i de treball. De José
Antonio González aprenc molt. Com
ara l’honestedat en la defensa
d’iniciatives positives per al poble, la
constància, la capacitat de diàleg. La
generositat en l’esforç i en la
col·laboració franca. Una persona
que mira als ulls, que va de cara, que
escolta, que sempre suma… I ara
més. Des de la faena compartida en
l’ajuntament, des de les batalletes i

les converses, ens vingué l’amistat i
la confiança personal. Encara que
siguem companys de petanca, que ja
ho sabeu, no estem retirats de res…
Simplement és un gran company
d’equip.

Amb José Antonio i amb totes les
altres persones que animen la llista
de Compromís per Rocafort, a
algunes de les quals trobareu també
en esta publicació, venim a portar
iniciatives raonables i raonades al
nostre veïnat. Perquè l’ajuntament ha
de facilitar la vida de rocafortans i
rocafortanes, i ha de jugar a favor
del poble. Volem aportar la nostra
manera de treballar, constant, amb
mirada llarga (com diguem a l’horta)
i en col·laboració. Personalment
només puc dir «gràcies». Gràcies a
cadascuna de les persones que
conformen la llista de Compromís,
per les seues ganes que són l’aire
fresc que li cal a Rocafort. I gràcies a
vosaltres per la confiança.

José Antonio González,

"independent"

Trab�jar para el Pueblo,

con disposición a escuchar

a cualquier vecino“
Un equip a favor de Rocafort
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La innovació cre ativa  i e l come rç de

proximitat se mbre n futur

En Rocafort disfrutamos de un
comercio de proximidad de mucha
calidad, que da vida a nuestras
calles y a nuestras relaciones
personales. Con confianza y con
garantía. Somos un pueblo con una
gran presencia de profesionales que
realizan su actividad desde sus
despachos o casas. Eso nos da una
situación particular que deberíamos
cuidar, aprovechar y promocionar.

Dos columnas principales: la
primera el comercio tradicional que
da acceso al suministro de calidad y
evita que nuestras calles se
conviertan en desiertos, que nos
alimenta y nos cuida, que nos hace
sentir en casa propia. Y el segundo
es el sector profesional que da la
batalla cada día para sacar adelante
proyectos emprendedores, en la
mayoría de los casos individuales o
formados por pequeñas
colaboraciones. Desde la innovación
y desde la creatividad intensiva.
Sectores en los que el valor de sus
bienes y servicios se fundamenta en
el talento y la propiedad intelectual,
como la música y las artes plásticas,

la arquitectura, la moda, la
publicidad, el diseño, los
videojuegos o el sector editorial.

En gran parte dentro de lo que
ahora se llama «Economía Naranja»,
que tiene una alta capacidad de
generación de empleo. También de
horizontes adecuados a la necesaria
adaptación de nuestra actividad
económica a los nuevos tiempos.

Ya que la influencia de este sector
en el desarrollo económico, según
estudios recientes, se cruza con otros
sectores productivos de manera que
genera valor añadido y es factor de
impulso para la productividad y la
competitividad empresarial.
Debemos atender nuestra realidad y
apoyar aquellos elementos que nos
aportan calidad, movimiento y
oportunidades de futuro. Con ayudas
municipales directas y también con
recursos puestos a su disposición
con el fin de facilitar el desarrollo de
esos proyectos. Rocafort debe
continuar siendo un lugar de
acogida amable, y además, un buen
sitio para crecer e innovar.

La inauguració d’un gran parc com el
que Rocafort dedica a Ramon
Fontestad, un home bo, és una
notícia feliç. El nom el proposà José
Antonio González (IxR) en l’any 2012.
Podrien haver respectat les
aportacions ciutadanes del 2018, i no
pavimentar tanta superfície. Tampoc
calen tantes llums enceses, però és
fàcil de corregir… Però un parc nou,
un espai acollidor, sempre és
fantàstic i un goig per a la gent del
poble. Ho celebrem.

Continuen les amenaces a l’horta,
entre el formigó i el menyspreu. Cal
mantindre la terra com a font
productiva de proximitat i qualitat.
Eixe és l’únic futur viable: evitar la
seua destrucció i afavorir que
continue donant de menjar, als
productors, i després a tots
nosaltres. Valorar l’horta i disfrutar-la.

Un altre assumpte penós és
l’abandó de la Bonaigua. Som l’únic
poble que no ha fet efectiva la
subvenció de la Diputació per a la
recuperació d’Espais Forestals
Degradats, que aconseguírem el 2018
i que té un projecte aprovat. Prop de
40.000 euros deixats de banda
mentre el nostre parc municipal es
deixa perdre, no se sap a sant de
què…

També s’ha d’acabar el procés
d’aprovació del Catàleg de Béns, que
protegeix el nostre patrimoni
arquitectònic i natural. Fer de
Rocafort un poble més habitable per
a les persones, amb rutes escolars
segures… I passen els anys i les
bones paraules es rovellen. No
renunciem a res, protegim i donem
valor al que ens fa viure millor.

Del valor de la

proximidad a la

economía naranja

Rocafort vol dinamisme

comercial i professional“
Patrimoni històric i patrimoni

natural: bases del futur
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"S'ha d'impulsar una xarxa cívica que

després mantinga la cultura"

Manel Marco Castellanos (Rocafort,
1946) és estudiós de la història de
Rocafort. Tota la vida ha participat en
iniciatives culturals en el poble, com
aquella rondalla dels anys seixanta, i
a poc a poc s’ha interessat per la
documentació de fets i personatges
relacionats, per vida o naixement,
amb Rocafort. En parlem per tal de
descobrir noves possibilitats
d’enriquir la nostra vida cultural.

Com veus la situació de la vida
cultural en Rocafort?
A vegades pareix que hem perdut

la memòria i això no convé mai.
Tenim referents i possibilitats que no
estem aprofitant…

Com ara quins casos?
El teatre popular s’ha perdut, i era

un element transversal i molt
participatiu. Cal recuperar l’esperit
de Pasqual Garcia, el seu director,
també en la promoció del teatre en
valencià. L’ajuntament podria
impulsar algun curs que animara de
nou el germen d’un grup de teatre. I
n’hi ha més…

Molt interessant, quines altres
iniciatives es podrien fer?
Seria bona idea recuperar el

premi de narrativa de Rocafort. Una
iniciativa que només es va convocar
una volta a les acaballes dels 80,
però que tenia ambició i categoria,
amb membres del jurat com Jaume
Pérez Montaner, Vicent Alonso i el
cronista de Rocafort Albert Pérez. I
enguany tenim una efemèride que
sembla que ningú la té present.

Explica-la, per favor…

L’11 de desembre de 2023 farà 120
anys del naixement de Josep Dolç
Montesinos, compositor de la música
de l’himne de Rocafort. Caldria
dedicar-li un programa d’homenatge,
amb concert, edició d’estudis, premi
a músics joves… Donar valor al que
és nostre per a sembrar el futur.

Doncs és important, sí. Bons
deures per a l’ajuntament.
L’ajuntament ha de prendre la

iniciativa d’organitzar la
programació cultural de Rocafort. De
vegades pareix que es conformen a
“franquiciar la cultura”, pagar i que la
facen, com vulguen, uns altres… Això
no pot ser. S’ha d’impulsar la creació
de la xarxa cívica que després
mantinga la cultura viva. Però
l’horitzó d’interessos l’ha de marcar
l’ajuntament, en arts plàstiques i
pintura, en música, teatre, literatura,
història, medicina…

Molts temes a descobrir, llavors…
Clar, la història de Rocafort és

molt llarga, des de les peces de
l’Eneolític que ara estan al Museu
ETNO. Per exemple cal promocionar
un Taller d’història de Rocafort, amb
una col·lecció municipal, publicació
de llibres i continuïtat. Perquè no pot
ser que en el web municipal l’únic
personatge que apareix siga Antonio
Machado. No perquè no siga
importantíssim, sinó perquè en tenim
un grapat que s’han deixat de banda.

Com comença la reivindicació de
Machado en Rocafort?
Mira, ma mare Paca treballava en

la casa quan ell estigué en el poble, i
t’ho puc contar. La poeta francesa

Carmen Clausell-Bernat, nascuda a
Barcelona i filla de l’exili, vingué a
final dels 70 i preguntà en
l’ajuntament per notícies d’Antonio
Machado… Ningú sabia de qui
parlava. Parlà amb l’enyorada Empar
Garcia Calvo, presidenta aleshores
de l’Associació Cultural de Rocafort, i
començaren a estirar el fil del
cabdell, parlaren amb ma mare que
en tenia claus i començaren a
reivindicar-ne la memòria. Després
vingué el primer homenatge popular.
Hem millorat molt, però no podem
oblidar com a sistema.

-Pots apuntar-nos altres
personatges a seguir?

Clar! Els Benlliure per a començar.
A Doro Balaguer encara se li va fer
una exposició i un catàleg. Luis
Sánchez Cuñat és tot un personatge,
fill de músics i metge, amb premis de
l’Ateneu de València, aventurer,
professor universitari en Austràlia i
allí ambaixador d’Equador al sud… El
canonge Bonifaci Marín, que alçà “la
casa del canonge” i era confessor
d’Isabel II. O José Tomàs i López-
Trigo, nascut a L’Havana el 1887, el
1908 fou premi extraordinari de
llicenciatura en la Facultat de
Medicina de València, molt futboler,
jugava el 1907 en el Club València. En
els 20 ell i José Serratosa gratificaven
al davanter del València FC “Montes”,
autor del primer gol a Mestalla, per
cada gol marcat…

Moltes gràcies, Manel. Haurem de
continuar la conversa.
Quan vulgueu, clar. Tenim tema…

La història de Rocafort és

llarga i cal conéixer-ne i

compartir els múltiples

referents positius

“
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Soc Raquel Signes i treballe a la
Universitat de València com a tècnica
cultural. Visc a Rocafort des de fa 9
anys i me n’he adonat que, com a la
resta de pobles de l’Horta Nord, al
nostre poble conviuen el valencià i el
castellà. Només cal passejar pels
seus carrers i parar l’orella.

En estos últims quatre anys de
govern, però, ha hagut un retrocés
significatiu pel que fa a les
competències municipals en matèria
lingüística. La senyalètica ha passat a
estar exclusivament en castellà, les
notificacions, la difusió de les
activitats, la documentació també. La
programació cultural és
majoritàriament en castellà. Tots els
avanços en defensa del valencià que
feu el regidor de Compromís durant
la legislatura de 2015 han
desaparegut.

És evident que a la resta de forces
polítiques no els importa la
promoció de la cultura pròpia. Per
això, si a partir de maig del 2023,
Compromís torna formar part del
govern municipal, impulsarem una
Oficina de promoció del valencià,

que defense els drets dels veïns i les
veïnes. A més a més treballarem per
oferir una programació cultural i
artística diversa i plural, que
arreplegue les distintes sensibilitats i
els done resposta. També
treballarem per donar veu als artistes
locals en la programació pròpia.

Al 2023 podem recuperar
l’ajuntament i fer de Rocafort un
poble viu, acollidor i amable.

Rocafort té tots els elements
necessaris per a ser un dels millors
pobles on viure de la comarca de
l’Horta i de l’Àrea Metropolitana de
València. Som una comunitat
excel·lent en molts aspectes. Però
cap dels governs municipals ha
sabut ni ha volgut aprofitar-ho. Siga
per falta de capacitat i projecte, la
realitat és que tenim uns serveis
públics i unes polítiques municipals
molt deficients i pobres. No s’ha
construït en 40 anys de democràcia
una administració municipal que haja
potenciat Rocafort i els seus habitants
en els diferents àmbits: econòmics,
socials, culturals, mediambientals o
de mobilitat. Del foment de la llengua
i cultura valencianes, ni parlem.

L’Ajuntament li resta a Rocafort
qualitat de vida, no li’n suma. Només
cal citar un exemple: tenim una
programació cultural que està molt
lluny del nivell de municipis
semblants. Només amb Compromís
en el govern local (entre 2016 i 2019),
es va començar a treballar en posar
les bases d’un Ajuntament
homologable als altres, que pose els

seus recursos, econòmics i humans,
al servei de la ciutadania amb un
programa clar de dinamització de la
vida local i d’ampliació i millora dels
serveis públics. Un treball que va
quedar interromput en 2019. Resulta
imprescindible que Compromís
Rocafort torne al govern municipal.
Perquè sabem i volem com fer el
nostre poble encara millor. Igual que
hem fet a la Generalitat. Transformar
l’Ajuntament per posar-lo al nivell de
Rocafort.

Promoció del valencià

Transformar l'�juntament i

dur-lo al nivell de Rocafort“
Fem el nostre poble encara millor
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Benestar per al veïnat i convivència

democràtica

Després d'una legislatura

turbulenta: Fem tornar la il·lusió

Actualitat de Rocafort

Soc Josep Maria Aulló, professor
universitari jubilat: La política municipal que
volem fer des de Compromís per Rocafort
es fonamenta en el valencianisme polític
progressista, ecologista i radicalment
democràtic.

La nostra missió com a partit
valencianista va molt més enllà de fer
valencianisme. Pretenem sembrar una
societat més conscient, més pròspera, més
tolerant i cohesionada, que ajude a millorar
la convivència en la diversitat.

La nostra missió és treballar des del
valencianisme pel benestar i el Bé Comú de
les veïnes i veïns del nostre poble.

Nosaltres considerem que la democràcia
i la participació ciutadana són la base per a
garantir la transparència en la gestió del
nostre municipi.

Perquè estimem el nostre poble, la nostra
acció de política municipal, d’acord amb
les necessitats i inquietuds dels nostres
veïns i veïnes, serà una acció sostenible i
anirà dirigida a què Rocafort siga un poble
viu, habitable i verd.   Un poble que no deixa
ningú arrere, que escolta i atén, que reforça
els lligams que ens fan sentir-nos a gust en
el nostre àmbit, cuidant en nostre entorn
privilegiat.

El 2019 el PP tingué molta sort, però només
l’aprofitaren per a deixar un llegat de
desídia i inoperància. Els partits del govern
anterior (2016-2019) superaren en 300 vots
als que entraren al govern, però a
Compromís ens faltaren 10 vots i a Guanyem
20 per a obtindre aquell quart regidor del
PP, coses de la distribució de representació.
El cas és que el govern de totes les dretes
ha demostrat ser una olla de grills, amb
poques ganes de fer faena i molta fel.

En una època sanitària i econòmica
plena d’incerteses i amenaces, el govern de
PP, Ciudadanos i Vox es dedicà a paralitzar
l’activitat municipal i buscar enemics a tot
arreu. Al final va resultar que l’enemic
habitava dins del govern, tampoc sabien ser

socis. La desconfiança mútua i la falta de
projecte de treball portà al trencament
definitiu al començament d’enguany, i en
lògica a la moció de censura de PSOE i
Ciudadanos. Una legislatura amb tres
alcaldes i moltes fractures en la
convivència, sense avançar en millores per
a la vida real en els carrers de Rocafort.

Amb Compromís farem tornar la il·lusió,
la gestió responsable, els projectes de futur
i el govern progressista. Des del
plantejament d’una administració pensada
per a la ciutadania, més accessible i més
senzilla, més atenta a les necessitats i
impulsos de la gent de Rocafort. I amb el
mateix somriure.

El ple municipal d’octubre va aprovar el
pressupost de 2023 i la legislatura s’enfoca
definitivament a les eleccions del mes de
maig. Com sabeu i comproveu cada dia, ha
començat el ball.

Compromís per Rocafort, des de les
primàries del 5 de novembre, està
completant una candidatura que serà
l’opció que assegura, primer, el treball
constructiu, i segon, el projecte progressista
de convivència en l’ajuntament.

Protegir i revaloritzar el nostre patrimoni
és prioritari, en especial la defensa de
l’horta, sempre amenaçada per projectes
d’enginyeria que la consideren un simple
solar. Però també perquè cal assegurar el
seu paper de subministradora de productes
alimentaris de proximitat i de primera
qualitat. I per a això l’únic camí són els
preus justs per als seus productors.

Xiquets i xiquetes en edat escolar i les
seues famílies continuem esperant les rutes
escolars (projecte del 2018 que no acaba de
ser impulsat a pesar de les reivindicacions).

Posar en funcionament rutes amb prioritat
per al trànsit de persones, a peu o amb
bicicleta, i amb seguretat, és urgent per a
elevar la qualitat de vida del poble.

El 25 d’octubre fou el dia del comerç
local. Però no podem quedar–nos en un dia
ni en una campanya passavolant.
Reivindiquem-lo de la millor manera que
podem aplicar, visitant-lo, confiant en les
botigues del poble que ens aporten qualitat,
proximitat, garantia i vida als nostres
carrers. Mantinguem els beneficis de
comprar en Rocafort. I l’ajuntament que
s’esforce més també.

JovesPV-Compromís promociona la
campanya reivindicativa “Per un metro 24h”
que reclama que la Generalitat amplie el
servici de Metrovalencia les 24 hores del
dia durant els caps de setmana, i fins a les
2.30h cada dia faener. A hores d’ara
Compromís ha traslladat la reivindicació a
les Corts Valencianes. Perquè el transport
públic també és la millor resposta de
mobilitat davant l’escalfament global.
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Tornem. Perquè junts volem una administració propera

i eficient per al futur de Rocafort
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Tornem. I és natural, perquè en realitat les
persones que donem vida a la candidatura
de Compromís per Rocafort no ens n’havíem
anat mai. Estàvem i estem implicats en la vida
quotidiana del poble, en les seues
manifestacions socials i culturals. També en
cada un dels debats i de les converses que
travessen, preocupen i confronten els
intercanvis rocafortans.

Després d’una legislatura en la qual no
hem estat presents en el consistori municipal,
i que ha resultat conflictiva i poc productiva
per als interessos del poble, venim amb
il·lusions renovades. Així, trobant-nos i
xarrant, uns i altres, hem decidit que la
manera més adequada d’aportar a favor de
la millora de la convivència en Rocafort, és
presentar una bona candidatura municipal.

Un grup que aplega experiència i noves
ganes, implicació i diversitat. Perquè
confiem en la constància, en el diàleg i en
l’escolta activa de les demandes del veïnat.
Perquè també tenim idees que hem impulsat i
que encara ara no estan en els carrers per a
l’ús de rocafortanes i rocafortans. Perquè el
temps passa i no podem conformar-nos amb
retalls de vetes i fils. Perquè ho volem tot i
ho volem ara, és clar.

Però també perquè ja sabem que els
processos exigeixen energia mantinguda,
reivindicació raonada i tècnica de
negociació, més la coneixença del
funcionament de la gestió administrativa.
Paciència i perseverança. Fraternitat i
horitzó, des de la base, des del contacte
directe que ens ofereix l’àmbit local. Des del
compromís personal amb els valors que

mantenen les millors herències del nostre
patrimoni tradicional. I també amb les
innovacions que permetran que ens adaptem
al futur sense deixar a ningú arrere.
Practiquem l’ajuda mútua i la col·laboració,
així com l’esforç continuat i el somriure
planer.

Ens vorem en les eleccions, naturalment,
però igual com ho farem després i com ho
hem fet sempre abans. Perquè formem part
de la gent que viu el poble, i no sols “al
poble”. Per això estem a la vostra disposició
com una ferramenta per a posar l’ajuntament
més a prop i més a favor de les necessitats
reals de les persones que viuen a Rocafort.
De tots els que volen millorar Rocafort i
aprofitar tot el que ens ofereix per a viure a
gust. Perquè no sabem ni volem ser de cap
altra manera.


